
Wie geht es Ihnen? = Τι κάνετε / Πώς είστε? 

       (το h δεν προφέρεται ούτε στο geht ούτε στο Ihnen) 

 

Αυτή η ερώτηση είναι πιο τυπική.  

Όταν μιλάμε σε κάποιον που είναι μεγαλύτερός μας και τον 

σεβόμαστε θα χρησιμοποιήσουμε τον πληθυντικό ευγένειας 

και θα πούμε „Wie geht es Ihnen?“ και όχι „Wie geht 

es dir?“ που είναι πιο φιλικό. 

 

Οι απαντήσεις είναι ίδιες με αυτές που μάθαμε στην 

προηγούμενη ενότητα. 

 

Π.χ. Es geht mir super! 

       Es geht so. 

       Es geht mir schlecht.  

 

Η ερώτηση παραμένει ίδια είτε απευθυνόμαστε σε ένα 

πρόσωπο είτε σε περισσότερα. 

 

 


